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Protokół nr I 

z przebiegu I Sesji Rady Miejskiej 

w Słubicach odbytej w dniu 1 grudnia 2014 r.  

w Urzędzie Miejskim w Słubicach, sala 104, 

godzina 13:00 pod przewodnictwem 

Seniorki Rady Miejskiej w Słubicach 

Krystyny Baczyńskiej 

 

1. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego Rady Miejskiej. 

2. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji i powitanie gości, 

- złożenie ślubowania przez radnych, 

- stwierdzenie quorum i prawomocności obrad. 

3. Projekt uchwały RM w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Słubicach – DRUK nr 1, 

a) zgłoszenie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

b) prezentacja kandydatów, 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

d) przeprowadzenie głosowania, 

e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

4. Projekt uchwały RM w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Słubicach – DRUK nr 2, 

a) zgłoszenie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, 

b) prezentacja kandydatów, 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

d) przeprowadzenie głosowania, 

e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej. 

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza.  

a) Projekt uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji           

Rady Miejskiej w Słubicach – DRUK nr 3. 

b) Projekt uchwały RM w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Słubic 

– DRUK nr 4. 

c) Projekt uchwały RM w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet  

radnych Rady Miejskiej w Słubicach – DRUK nr 5. 

6. Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

7. Zamknięcie I sesji Rady Miejskiej. 
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Punkt 1.  Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Wiesław Sanecki i jego zastępca 

Pani Magdalena Górecka pogratulowali radnym i wręczyli zaświadczenia o wyborze 

na radnego Rady Miejskiej w Słubicach. 

Punkt 2. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji i powitanie gości, 

- złożenie ślubowania przez radnych, 

- stwierdzenie quorum i prawomocności obrad. 

Pierwszą sesję Rady Miejskiej w Słubicach otworzyła radna Krystyna 

Baczyńska, która przywitała wszystkich zebranych. Następnie poprosiła  

o wprowadzenie pocztu sztandarowego oraz odegranie Hymnu Państwowego. 

Stosownie do ustawy o samorządzie gminnym radni przed objęciem mandatu składają 

ślubowanie. Radna Krystyna Baczyńska odczytała treść roty ślubowania radnego po 

czym wyczytała kolejno nazwiska osób, które otrzymały zaświadczenia o wyborze na 

radnego Rady Miejskiej w Słubicach. 15 obecnych radnych złożyło ślubowanie. 

(Rota ślubowania oraz lista radnych stanowi załącznik do protokołu). 

Radna Krystyna Baczyńska stwierdziła, że na 15 radnych w sesji uczestniczy  

15 radnych, co stanowi 100% ogółu, a co za tym idzie prawomocność obrad.  

Punkt 3  Projekt uchwały RM w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Słubicach – DRUK nr 1.  

Radna Krystyna Baczyńska poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słubicach.  

O głos poprosiła Radna Ewa Chustecka, która zaproponowała do tej funkcji radnego 

Mariusza Olejniczaka, uzasadniając swoją propozycję tym, że jest osobą wykształconą 

i przez dwie kadencje pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Słubicach. Ponadto przedstawiła charakterystykę Pana Olejniczaka, która była 

argumentem uzasadniającym, iż jest to osoba najbardziej odpowiednia na to 

stanowisko.  

Radny Mariusz Olejniczak wyraził zgodę.  

Kolejnych propozycji nie zgłoszono. 

W kolejnym punkcie powołano Komisję Skrutacyjną.  

Radny Jarosław Sadowski  zaproponował radnego Bernarda Jasiewicza. Radny 

Mariusz Olejniczak zaproponował radną Ewę Chustecką. Radna Maria Skalniak 

zaproponowała Damiana Półtoraka.  

Wybrani radni wyrazili swoją zgodę na pracę w komisji. 

Kolejnych propozycji nie zgłoszono.  
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Za przyjęciem Komisji Skrutacyjnej w wyżej powołanym składzie jednogłośnie 

głosowało 15 radnych.  

Radna Krystyna Baczyńska ogłosiła o godzinie 13:20 przerwę w celu umożliwienia 

ukonstytuowania się komisji oraz przygotowania kart do głosowania.  

O godzinie 13:25 wznowiono obrady.  

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1. Radny Bernard Jasiewicz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

2. Radna Ewa Chustecka – członek Komisji Skrutacyjnej 

3. Radny Damian Półtorak – członek Komisji Skrutacyjnej 

Komisja zapoznała radnych z regulaminem głosowania i za pisemnym 

potwierdzeniem wydała radnym karty do głosowania opatrzone pieczęcią 

Rady Miejskiej w Słubicach. Następnie wyczytując kolejno nazwiska radnych 

prosiła o podejście  do miejsca, w którym umożliwiono oddanie głosu  

w sposób tajny i wrzucanie go do urny wcześniej sprawdzonej przez Komisję 

Skrutacyjną.  

 (Regulamin głosowania w załączeniu do protokołu) 

O godzinie 13:35 Radna Krystyna Baczyńska ogłosiła przerwę w celu policzenia 

głosów z przeprowadzonego głosowania. 

O godzinie 13:40 wznowiono obrady. 

Radny Bernard Jasiewicz odczytał zebranym protokół z przeprowadzonego 

głosowania w wyniku, którego radny Mariusz Olejniczak 14 głosami „za” został 

wybrany na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słubicach w VII kadencji 2014 – 

2018.  

(Protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 01.12.2014 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego RM  w Słubicach stanowi załącznik do protokołu) 

Radna Krystyna Baczyńska odczytała zebranym treść projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słubicach. 

Dyskusji brak. 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 1 wpisując radnego Mariusza Olejniczaka jako 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słubicach głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr I/1/2014 RM w Słubicach 

w sprawie stwierdzenia wyboru 

Przewodniczącego  Rady Miejskiej  

w Słubicach. 
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Radnemu Mariuszowi Olejniczakowi gratulacje złożyli: Radna Krystyna Baczyńska 

oraz wszyscy obecni radni Rady Miejskiej w Słubicach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Słubicach Mariusz Olejniczak podziękował 

wszystkim radnym za obdarzenie go zaufaniem i umożliwienie mu pełnienia tak ważnej 

funkcji. Obiecał, że dołoży wszelkich starań, aby praca rady układała się bardzo dobrze 

i ma nadzieję, że VII kadencja Rady Miejskiej w Słubicach będzie wyjątkowa. 

Głos zabrała Pani Corinna Krieger zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Frankfurtu n/o, która w imieniu rady Frankfurtu n/o pogratulowała wszystkim radnym 

oraz Przewodniczącemu Rady Miejskiej Mariuszowi Olejniczakowi, życząc dalszej  

i skutecznej pracy na rzecz obu miast.   

O głos poprosił sołtys sołectwa Drzecin Ryszard Świderki, który w imieniu wszystkich 

sołtysów pogratulował Przewodniczącemu Rady Miejskiej Mariuszowi Olejniczakowi. 

Pogratulował też radnym uzyskanego przez nich mandatu.   

Radna Krystyna Baczyńska przekazała przewodnictwo nad sesją Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej w Słubicach Mariuszowi Olejniczakowi i ogłosiła jednocześnie  

o godzinie 14:10 przerwę w obradach umożliwiając zebranym osobiste złożenie 

gratulacji Przewodniczącemu Rady Miejskiej Mariuszowi Olejniczakowi.  

O godzinie 14:23 Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak wznowił obrady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak wniósł o rozszerzenie porządku 

obrad o dodanie Punktu 5 a projektu uchwały RM w sprawie powołania składów 

osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Słubicach – Druk nr 3, Punktu 5 b projektu 

uchwały RM w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Słubic – Druk nr 4 oraz 

Punktu 5 c projektu uchwały RM w sprawie zasad przyznawania diet radnych Rady 

Miejskiej w Słubicach – Druk nr 5. 

Przewodniczący rady zapytał zebranych o uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przy 15 głosach „za” projekt uchwały z numerem 3 został przyjęty do porządku obrad 

w pkt 5a. 

Przy 15 głosach „za” projekt uchwały z numerem 4 został przyjęty do porządku obrad 

w pkt 5b. 

Przy 15 głosach „za” projekt uchwały z numerem 5 został przyjęty do porządku obrad 

w pkt 5c. 
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Punkt 4 Projekt uchwały RM w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Słubicach – Druk nr 2. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak wyjaśnił, że radni wybiorą dwóch zastępców 

Przewodniczącego Rady i jeden z nich zgodnie z zapisem statutu gminy zostanie 

zastępcą Przewodniczącego Rady do spraw wsi. W związku z powyższym poprosił  

o zgłaszanie kandydata.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej zaproponował Marię Skalniak. Uważa, że jest odpowiednią osobą na to 

stanowisko, ponieważ w poprzedniej kadencji wzorowo pełniła funkcję 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. Dodał, iż obecnie jest Dyrektorem Zespołu Szkół 

Ekonomiczno – Rolniczych w Słubicach. Radna jest osobą obowiązkową, 

odpowiedzialną, asertywną i empatyczną, a te cechy i zdobyte umiejętności pozwolą 

na wzorowe wypełnianie obowiązków Wiceprzewodniczącej Rady. 

Radna Maria Skalniak wyraziła zgodę.  

Kolejnych propozycji nie zgłoszono. 

W kolejnym punkcie powołano Komisję Skrutacyjną. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mariusz Olejniczak zaproponował komisję Skrutacyjną w tym samym składzie: 

Bernarda Jasiewicza,  Ewę Chustecką i Damiana Półtoraka.  

Radni wyrazili swoją zgodę na pracę w komisji. 

Za przyjęciem Komisji Skrutacyjnej w wyżej powołanym składzie jednogłośnie 

głosowało 15 radnych.  

W celu przygotowania kart do głosowania Przewodniczący Rady ogłosił o godzinie 

14:05 przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 14:10. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1. Radny Bernard Jasiewicz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

2. Radna Ewa Chustecka – członek Komisji Skrutacyjnej 

3. Radny Damian Półtorak – członek Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Bernard Jasiewicz zapoznał zebranych  

z procedurą głosowania po czym komisja po sprawdzeniu urny za pisemnym 

potwierdzeniem odbioru karty do głosowania, wydała je radnym. 

O godzinie 14:15 Przewodniczący Rady ponownie ogłosił przerwę. 

O godzinie 14:20 zostały wznowione obrady i Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  

Bernard Jasiewicz zapoznał zebranych z wynikami wyborów, którego Radna Maria 

Skalniak 15 głosami „za” została wybrana na Zastępcę Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Słubicach. 
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(Protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 01.12.2014 r. w sprawie wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego RM  w Słubicach stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak pogratulował radnej Marii 

Skalniak. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na drugiego Zastępcę Przewodniczącego Rady, który zgodnie  

z zapisem statutu gminy zostanie zastępcą Przewodniczącego Rady do spraw wsi.   

Radny Bernard Jasiewicz na drugiego w-ce przewodniczącego zaproponował  

radnego Jarosława Sadowskiego, który w poprzedniej kadencji był członkiem Komisji 

Rewizyjnej. Ponadto przedstawił charakterystykę Pana Sadowskiego, która była 

argumentem uzasadniającym, iż jest to osoba najbardziej odpowiednia na to 

stanowisko.   

Radny Jarosław Sadowski wyraził zgodę.  

Kolejnych propozycji nie zgłoszono. 

W kolejnym punkcie powołano Komisję Skrutacyjną. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mariusz Olejniczak zaproponował komisję Skrutacyjną w tym samym składzie: 

Bernarda Jasiewicza,  Ewę Chustecką i Damiana Półtoraka.  

Radni wyrazili swoją zgodę na pracę w komisji ww. składzie. 

„Za” przyjęciem Komisji Skrutacyjnej w wyżej powołanym składzie jednogłośnie 

głosowało 15 radnych.  

W celu przygotowania kart do głosowania Przewodniczący Rady ogłosił o godzinie 

14:40 przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 14:45. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1. Radny Bernard Jasiewicz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

2. Radna Ewa Chustecka – członek Komisji Skrutacyjnej 

3. Radny Damian Półtorak – członek Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Bernard Jasiewicz zapoznał zebranych  

z procedurą głosowania po czym komisja po sprawdzeniu urny za pisemnym 

potwierdzeniem odbioru karty do głosowania, wydała je radnym. 

O godzinie 14:55 Przewodniczący Rady ponownie ogłosił przerwę. 

O godzinie 15:06 zostały wznowione obrady i Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  

zapoznał zebranych z wynikami wyborów, którego Radny Jarosław Sadowski  

15 głosami „za” został wybrany na Zastępcę Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Słubicach do spraw wsi. 
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(Protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 01.12.2014 r. w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Słubicach stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Mariusz Olejniczak odczytał zebranym treść projektu 

uchwały jak w druku nr 2 wpisujących radną Marię Skalniak i radnego Jarosława 

Sadowskiego jako Zastępców Przewodniczącego Rady.  

Dyskusji brak. 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 2 głosowało jednogłośnie 15 radnych, 

uchwała została podjęta. 

Uchwała nr I/2/2014 RM w Słubicach 

w sprawie stwierdzenia wyboru 

Wiceprzewodniczących  Rady 

Miejskiej w Słubicach. 

 

Punkt 5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak poprosił o wprowadzenie pocztu 

sztandarowego oraz odegranie Hymnu Państwowego.  

Następnie odczytał treść roty ślubowania.  

Burmistrz Słubic Tomasz Ciszewicz złożył ślubowanie (treść roty ślubowania  

w załączeniu) i przejął od Przewodniczącego Rady Miejskiej Mariusza Olejniczaka 

insygnia Gminy. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz ucałował sztandar i zwrócił się do zebranych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak poprosił o wyprowadzenie 

sztandaru. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz pogratulował wszystkim radnym uzyskanego przez nich 

mandatu. Podziękował za obdarzenie go zaufaniem i dodał, że ma świadomość, iż jest 

to zasługa jego dobrej pracy na rzecz gminy. Powiedział, że dołoży wszelkich starań 

aby współpraca  z rada miejską i mieszkańcami  była jeszcze lepsza dla gminy Słubice. 

Zwrócił się do gości z Frankfurtu zaznaczając, że chce kontynuować już rozpoczętą 

współpracę  i ma nadzieję, że będzie ona jeszcze coraz bardziej owocna. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz powiedział, że złożone przez niego ślubowanie jest dla 

niego i jego rodziny ogromnym przeżyciem i korzystając z udzielonego głosu 

podziękował swojej żonie za wsparcie i cierpliwość. Dodał, że są przygotowani na 

kolejne cztery lata, a informację o stanie gminy przekaże radnym i mieszkańcom  

w formie pisemnej, która zostanie opublikowana na stronie internetowej urzędu oraz  

w innych mediach. Wyjaśnił, że w tej informacji będą zawarte wszystkie dane 

dotyczące sytuacji finansowej z okresu całej kadencji łącznie z wyciągami bankowymi, 

żeby każdy mógł się z nią zapoznać. Dodał, że na kolejnych sesjach przedstawi plan 
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działań, który chce realizować, natomiast w pierwszej kolejności będą musieli uchwalić 

budżet na rok 2015. Ma nadzieję, że ta kadencja będzie kolejną dobrą radą dla Gminy 

Słubice. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak powiedział, że również ma 

nadzieję, iż współpraca z radą miejską będzie bardzo dobra. 

Następnie głos zabrał Soeren Bollmann, który w imieniu mieszkańców Frankfurtu, 

Nadburmistrza Frankfurtu Martina Willke oraz własnym złożył radnym oraz 

Burmistrzowi serdeczne gratulacje z okazji ślubowania. Podziękował Burmistrzowi 

Tomaszowi Ciszewiczowi za współpracę w ostatnich latach i wspólnie podejmowanych 

działań. Dodał, że jeszcze dużo pracy przed nimi w różnych dziedzinach i ma nadzieję, 

że będzie jeszcze lepiej. 

O głos poprosił Sołtys sołectwa Drzecin Pan Ryszard Świderski, który w imieniu 

wszystkich sołtysów pogratulował powołanemu Burmistrzowi osiągniętego wyniku  

w wyborach i dodał, że obdarzony kredyt w poprzednich wyborach okazał się trafiony 

i liczą na dalszą owocną współpracę na rzecz wsi i miasta. 

Kolejną osobą, która złożyła gratulację Burmistrzowi była Pani Corinna Krieger 

zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Frankfurtu n/o. 

O godzinie 14:45  Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak ogłosił przerwę 

w obradach umożliwiając wszystkim zebranym osobiste złożenie gratulacji 

Burmistrzowi Tomaszowi Ciszewiczowi.   

O godzinie  15:10 Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak wznowił obrady.  

Punkt 5 a  Projekt uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji 

Rady Miejskiej w Słubicach - DRUK nr 3. 

Przewodniczący rady zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów do 

stałych komisji Rady Miejskiej. 

Do Komisji Rewizyjnej zaproponowano: radnego Józefa Grabowskiego, radnego 

Rafała Mazurka, radnego Andrzeja Jerzmanowskiego. 

Do Komisji Sfery Socjalnej zaproponowano: radną Marię Skalniak, radnego 

Waldemara Dutkiewicza, radnego Daniela Szurkę, radną Krystynę Baczyńską, radną 

Ewę Chustecką.  

Do Komisji Rozwoju Gospodarczego zaproponowano: radnego Piotra Gołdyn, 

radnego Bernarda Jasiewicza, radnego Jarosława Sadowskiego, radnego Damiana 

Półtoraka, radnego Piotra Kiedrowicza.  

Wyżej wymieni radni wyrazili zgodę.  

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec braku dalszych kandydatur Przewodniczący Rady zamknął listę. Radni 

jednogłośnie 15 głosami „za” poparli zaproponowane składy osobowe stałych komisji. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów na 

przewodniczących stałych komisji.  

Radny Andrzej Jerzmanowski na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

zaproponował Józefa Grabowskiego.  

Radny wyraził zgodę. 

Wobec braku dalszych kandydatur Przewodniczący Rady zamknął listę. Radni 14 

głosami „za” poparli zaproponowaną kandydaturę, 1 radny „wstrzymał się” od 

głosowania”. 

Radny Jarosław Sadowski na Przewodniczącego Komisji Sfery Socjalnej 

zaproponował Waldemara Dutkiewicza.  

Radny wyraził zgodę.  

Wobec braku dalszych kandydatur Przewodniczący Rady zamknął listę. Radni 

jednogłośnie 15 głosami „za” poparli zaproponowaną kandydaturę.  

Radna Maria Skalniak na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego 

zaproponowała Grzegorza Cholewczyńskiego. 

Radny wyraził zgodę.  

Wobec braku dalszych kandydatur Przewodniczący Rady zamknął listę. Radni 

jednogłośnie 15 głosami „za” poparli zaproponowaną kandydaturę.  

Dyskusji brak.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 3 ze wskazaniem wyżej wymienionych osób 

głosowało 15 radnych, uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr I/3/2014 Rady Miejskiej  

w Słubicach w sprawie powołania 

składów osobowych stałych komisji 

Rady Miejskiej w Słubicach. 

Punkt 5 b Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Słubic – Druk nr 4. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna 

Mintus – Trojan. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Dyskusji brak.  
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Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 4 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr I/4/2014 Rady Miejskiej  

w Słubicach w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Słubic. 

Punkt 5 c Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zasad przyznawania i wysokości 

diet radnych Rady Miejskiej w Słubicach – Druk nr 5. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna 

Mintus – Trojan. 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję. 

Radna Krystyna Baczyńska poprosiła o wyjaśnienie czy przedstawiona propozycja jest 

większa czy mniejsza od podjętej w 2010 roku, bo dokładnie już nie pamięta ale dieta 

była obniżana.  

Sekretarz Gminy Katarzyna Minus - Trojan odpowiedziała, że wysokość 

zaproponowanej diety jest dokładnie taka jak na początku ubiegłej kadencji, wyjaśniła, 

że w marcu 2011 była zmiana diet, która była obniżona o 5%.  

Radna Krystyna Baczyńska powiedziała, że jest to o 5 % więcej od poprzedniej 

obowiązującej diety.  

Sekretarz Gminy Katarzyna Minus - Trojan odpowiedziała, że tak.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych „wstrzymało się” od 

głosowania. 

Uchwała nr I/5/2014 RM w Słubicach  

w sprawie zasad przyznawania diet radnych 

Rady Miejskiej w Słubicach. 

 

Punkt 6 Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak poinformował o kolejnej sesji, na 

której zostanie podjęty budżet na rok 2015 rok.  

Punkt 7 Zamknięcie I sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 15:15  

zamknął  obrady I sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

W załączeniu do protokołu nagranie z sesji, które stanowi integralną część i jest 

przechowywane w biurze rady pok. nr 101. 
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